

Intended to showcase York University (Toronto, Canada) student research, *Revue **YOUR** Review* is an annual, refereed e-journal offering an opportunity for York University students to prepare a paper for publication. The journal is multidisciplinary, open-access, and bilingual: articles are published in English or in French.

*Revue **York Online Undergraduate Research Review*** is associated with York University's annual, multidisciplinary Undergraduate Research Fair. Articles are revised from top essays submitted for York University credit courses and accepted as poster presentations at the juried Research Fair. Submissions are reviewed by an Editorial Board comprised of York University faculty members, writing instructors, librarians, and students, and may also be sent to expert readers within the discipline. Together, the Research Fair and its associated e-journal offer students an educational experience in researching, writing, preparing an abstract, designing and presenting a poster session, and revising a paper for publication—all components in the cycle of scholarly knowledge production and dissemination. Author rights are governed by Creative Commons licensing.

La *Revue **YOUR** Review* se propose de mettre en valeur la recherche des étudiants de premier cycle et offre aux étudiants de l'Université York (Toronto, Canada) l'occasion de rédiger un article pour la publication. Cette revue annuelle à comité de lecture et à libre accès est pluridisciplinaire et bilingue (anglais/français).

La *Revue **York Online Undergraduate Research Review*** est liée à la foire annuelle de recherche de l'Université York. Les articles ont été sélectionnés et révisés des meilleures dissertations soumises pour un cours de premier cycle à l'Université et acceptées comme présentation d'affiches à cette foire, elle-même sous la direction d'un jury. Les soumissions à la *Revue* sont examinées par un comité de rédaction comprenant des membres du corps enseignant, des professeurs d'écriture, des bibliothécaires et des étudiants. La *Revue* et la foire de recherche offrent aux étudiants une expérience authentique de s'engager dans les processus de recherche, d'écriture, de préparation d'un résumé, de participer dans une conférence scientifique, de travailler avec des rédacteurs et de reformuler une dissertation sous forme d'article de recherche—l'ensemble des parties composantes du cycle de la production des connaissances et de la distribution du savoir. Les droits des auteurs sont soumis à la licence Creative Commons.